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 نامه پژمان فر به فرزین درباره تخلفات برخی از بانک ها 
در دریافت تضامین

رئیس کمیس��یون اصل ن��ود مجلس در نامه ای ب��ه رئیس بانک 
مرکزی خواس��تار برخورد با بانک های متخلف در دریافت تضامین 

از متقاضیان تسهیلات ازدواج و فرزندآوری شد.
حجت الاس��لام و المس��لمین نصرالله پژمانفر در گفت وگو با ایسنا 
اظهار کرد: برخی از بانک ها در پرداخت تس��هیلات قرض الحس��نه 
ازدواج و فرزن��دآوری تخلفاتی در گرفتن تضامین همچون داش��تن 

بیش از یک ضامن، چک و کسر از حقوق مرتکب شده اند.
وی افزود: بر این اساس در نامه ای به آقای فرزین رئیس بانک مرکزی خواستار برخورد با این تخلفات بانک ها 
شدم. در پاسخ به نامه،  بانک مرکزی خطاب به مدیران عامل کلیه بانک ها ضمن تاکید بر بخشنامه های گذشته، 

خواستار نظارت گسترده و ارائه گزارش بانک ها به بانک مرکزی شد.

روز گذشته رئیس جمهوری با فرماندهان عالی رتبه ارتش دیدار کرد.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، روز گذشته مسعود پزشکیان رئیس جمهوری با مقامات عالی رتبه ارتش ایران 
نشستی برگزار کرد. سایت رئیس جمهور پزشکیان تیتر یک خود را به این موضوع اختصاص داده و نوشته است: 

قدرت و توان نظامی باید در جهت خدمت به مردم به کار گرفته شود.

رئیس جمهوری گفت: اگر دشمنان ذره ای فکر 
می کردند که می توانند ما را نابود کنند، لحظه ای 

درنگ نمی کردند و اینکار  را انجام می دادند.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، مسعود پزشکیان 
رئیس جمهوری در حاش��یه دیدار روز گذشته خود با 
فرماندهان ارتش در قرارگاه سازندگی خاتم الانبیاء، در 

پاسخ به س��وال خبرنگاری گفت: اگر دشمنان ذره ای 
فکر می کردند که می توانند ما را نابود کنند، لحظه ای 

درنگ نمی کردند و اینکار  را انجام می دادند.
وی اف��زود:  اما توانمندی، مه��ارت و علم و قدرت 
بازدارندگ��ی عزی��زان ما، جرأت هرگون��ه تعرض و به 

چشم چپ نگاه کردن را از آن ها گرفته است.

یکلی از نمایندگان مجلس شلورای اسلامی 
تاکید کرد: باید بله دولت فرصت دهیم و انتقاد 
کلردن از دوللت جدیلد بله ایلن زودی، نوعی 

سنگ اندازی و کارشکنی محسوب می شود.
سید کریم معصومی، نماینده فومن و شفت و عضو 
کمیس��یون قضایی و حقوقی مجلس شورای اسلامی 
در گفت وگو با ایسنا با اشاره به برخی حاشیه سازی ها 
علیه دولت چهاردهم با وجود گذشته کمتر از یک ماه 
از آغ��از به کار کابینه دولت گفت: واقعیت این اس��ت 
اینکه بخواهیم همه تقصیره��ا را به گردن دولتی که 
تازه ش��کل گرفته و کابین��ه  آن تازه روی کار آمدند و 
وزرا هنوز معاونان خود را به درس��تی تعیین نکردند، 

بیندازیم، نوعی کارشکنی است.
وی با اشاره به طرح مسائلی درباره عملکرد دولت در 
زمینه تامین امکانات رفاهی در ش��هرهای گردشگری 
اظه��ار کرد: ط��ی روزهای اخی��ر با توج��ه به حجم 
مس��افرانی که به ویژه در ش��مال کشور وجود داشت 
مشکلاتی در پمپ بنزین ها و نانوایی ها داشتیم و شاهد 
صف ه��ای طویل کلافه کننده بودیم و نارضایتی هایی 
در میان مس��افران وجود داشت اما نمی شود الان این 
مس��ائل را به دوش دولتی بگذاریم که تازه آغاز به کار 
کرده  است. با توجه به تعطیلاتی که وجود داشت باید 
بسترهای لازم برای میزبانی شهرها از مسافران در ایام 

اوج مسافرت ها فراهم می شد.

ای��ن نماینده مجلس با بیان اینکه برخی مس��ائل و 
مشکلاتی که امروز وجود دارد، به دلیل عدم توجه به 
موضوع تأمین امکانات و زیرساخت ها درگذشته است، 
تصریح کرد: باید به دولت فرصت دهیم و انتقاد کردن 
از دول��ت جدید به این زودی، نوعی س��نگ اندازی و 

کارشکنی محسوب می شود.
معصوم��ی همچنی��ن ب��ا تاکید بر ض��رورت پرهیز 
دول��ت از وارد ش��دن ب��ه حاش��یه س��ازی ها، عنوان 
ک��رد: به نظرم با توج��ه به این که دول��ت چهاردهم 
با عنوان دولت »وفاق ملی« نامگذاری ش��ده اس��ت، 
دولتمردان نباید وارد حاش��یه ش��وند بلک��ه باید کار 
خ��ود را انجام دهند. حتماً دولت ب��رای امور مختلف 
برنامه ریزی های��ی دارد و حتماً نی��ز موانع پیش روی 
 فعالیت دولت با تعامل میان دولت و مجلس برداشته

 خواهد شد.

فرمانده کل ارتش با اشاره به فرمایشات فرمانده 
معظم کل قوا )مدظله العالی( مبنی بر اینکه ارتش 
در شلعار "ارتش فدای ملت" صادقانه عمل کرده 
است، بیان داشلت: اطمینان داشته باشید که در 
اعام آمادگی برای کمک بله دولت چهاردهم در 
چارچوب تدابیر مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 

صادقانه عمل خواهیم کرد.
به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، امیر سرلش��کر 
س��یدعبدالرحیم موس��وی در دیدار روز شنبه مسعود 
پزش��کیان رئیس جمهوری ایران با فرماندهان ارتش در 
دانشگاه فرماندهی و ستاد ارتش، حضور رئیس جمهور در 
دافوس آجا به عنوان عالی ترین مرکز آموزشی و پژوهشی 
ارتش و دانش��گاه علم و هنر جنگ را خیر مقدم گفت و 
افزود: ارتش جمهوری اسلامی ایران طبق قانون اساسی، 
وظیفه پاس��داری از اس��تقلال، تمامی��ت ارضی و نظام 

جمهوری اس��لامی کش��ور را برعهده دارد و باید ارتشی 
مکتبی و مردمی باشد. مقام معظم رهبری )مدظله العالی( 
همواره ب��ر این ابعاد و کارآمدی ارتش تأکید فرموده اند.
بنابر روایت ایس��نا، وی تصریح ک��رد: در حکم انتصاب 
اینجان��ب ۴ مأموریت ارتقاء توان و آمادگی رزمی، تعالی 
معنوی و بصیرتی، رفع نیازهای معیش��تی و هم افزایی 
را ابلاغ فرمودند و خداوند را ش��اکریم که در بسیاری از 
حوزه ها ب��ا وجود  تحریم و تنگناها طوری عمل کردیم 
که آخرین قضاوت معظمٌ له در مورد ارتش این است که 
ارتش امروز نس��بت به قبل ه��م مؤمن تر، هم انقلابی تر 
و هم کارآمدتر اس��ت. برابر تدبیر فرمانده معظم کل قوا 
)مدظله العال��ی(، ارتش برای موفقیّت دولت چهاردهم و 
در راس��تای هم افزایی هرکاری بتواند انجام خواهد داد.

فرمانده کل ارتش با اش��اره به فرمایشات فرمانده معظم 
کل ق��وا )مدظله العالی( مبنی بر اینکه ارتش در ش��عار 
"ارت��ش فدای مل��ت" صادقانه عمل کرده اس��ت، بیان 
داشت: اطمینان داشته باشید که در اعلام آمادگی برای 
کمک به دولت چهاردهم در چارچوب تدابیر مقام معظم 
رهب��ری )مدظله العالی( صادقانه عمل خواهیم کرد.امیر 
سرلشکر موس��وی خاطر نش��ان کرد: ارتش دارای یک 
تحفظ مخصوص به خود در بیان توانمندی هاس��ت، در 
فرهنگ سازمانی ارتش، قدرت آن چیزی نیست که نشان 
داده می شود، بلکه آن چیزی است که پنهان نگه داشته 

شده است. 

معصومی: انتقاد از دولت نوپا سنگ اندازی است ۴ مأموریت مهم رهبر انقلاب به فرمانده کل ارتش ایران

 دفاع تمام قد مسعود پزشکیان
از نیروهای مسلح ایران 

دشمنان اگر فکر می کردند می توانند ما را نابود کنند، 
لحظه ای درنگ نمی کردند

  بخش اول
رئیس کمیس��یون شهرسازی و معماری شورای 
ششم شهر تبریز از برگزاری ۲۵ جلسه تخصصی و 
تصویب ۳۴ مصوبه این کمیس��یون طی سال سوم 
دور ششم ش��ورا خبر داد و طبق دستور جلسه به 
ارائه گزارش��ی از اقدامات سومین  سال کمیسیون 

تحت مدیریت خود پرداخت.
فریدون بابایی اقدم گفت: مناس��ب سازی شهر 
برای ش��هروندان ب��ا نیازهای وِی��ژه معلولان، کم 
و کی��ف رفع نواقص می��دان آذربایجان، بررس��ی 
وضعیت ورودی های شهر و حاشیه  نشینی صنعتی 
از دیگ��ر موضوع��ات واکاوی ش��ده ب��رای بهبود 

وضعیت در جلسات کمیسیون است.
وی با اش��اره به طرح موس��وم به نج��ات تبریز 
افزود: مسیرگش��ایی شهید عباس  زاده خیابان ۴۵ 
متری  انقلاب و ۱۸ متری قائم مقام از جمله پروژه 
هایی بوده که نیازمند توجه بیشتر شهرداری برای 
اجراس��ت. بابایی اقدم اضافه ک��رد: اداره کل راه و 
شهرس��ازی کارفرمای طرح تفصیلی ش��هر تبریز 
اس��ت و ش��هرداری نیز مس��اعدت های موردنیاز 
در خصوص پیش��برد ط��رح تفصیلی را انجام داده 
است به طوری که مطالعات طرح تفصیلی تبریز با 
پرداخت قسمتی از هزینه ها توسط شهرداری پس 
از تاخیر یکساله آغاز شده و در حال تدوین است.

وی، حاشیه نشینی صنعتی و احداث غیرقانونی 
و غیررس��می کارگاه ه��ای صنعت��ی را از جمل��ه 
موضوع��ات مطروح��ه کمیس��یون شهرس��ازی و 
معماری ش��ورا خواند و تاکید کرد: علیرغم وجود 
ش��هرک های صنعتی در جاده مایان، غرب تبریز و 
دیگر مناطق در برخی موارد شاهد حاشیه نشینی 
صنعتی هس��تیم چرا که نبود ط��رح جامع حریم 

چنین تبعاتی برای شهر داشته است.
بابایی اقدم با اشاره به بررسی عملکرد شهرداران 
نواح��ی در مناطق دهگانه و آخرین وضعیت پارک 
ب��زرگ تبریز یادآور ش��د: تعرفه ع��وارض محلی، 
ردی��ف  های بودج��ه، اعطای مجوز م��ازاد بر نیاز 
پارکین��گ در اراضی ارتش برای مقابله با ترافیکی 
احتمالی، س��اماندهی کنس��ولگری آلمان، بررسی 
بازآفرینی عمارت کلاه فرهنگی و مقابله با ساخت  
و س��ازهای غیرمج��از از دیگر موضوعات بررس��ی 

شده در کمیسیون شهرسازی معماری است.
  بخش دوم

پرویز هادی عضو ش��ورای ششم شهر تبریز که 
مدتی بود به دلایل ش��خصی به آمریکا سفر کرده 
بود اما در محاف��ل مختلف از آن به عنوان مقدمه 
ای برای مهاجرت و غیره س��خن به میان می آمد 
پس از حدود یک ماه به صحن ش��ورا بازگشت، اما 
افزایش تعداد غیبت های او که صدای س��ایر اعضا 

و  حت��ی عضو علی البدل ش��ورا را هم درآورده بود 
وادار به ارائه توضیح کرد تا از ش��ائبه ابطال شدن 

عضویتش دفاع نماید.
توضیحات این عضو ورزشکار شورای ششم تبریز 

در مورد غیبت حدود یک ماهه خود در جلس��ات 
ش��ورا بخش جذاب نشست شماره ۲۱۰ شورا بود؛ 
اظهاراتی که به هیچوجه با شایعات و صحبت های 

درگوشی اطرافیان او و شورائیان تطابق نداشت.

او در ابت��دای اظهارات خود گف��ت: اول تیر ماه 
۱۴۰۳ ب��ه رئیس وقت ش��ورا - ش��هرام دبیری - 
اع��لام کردم که ب��رای ۳۰ روز مرداد ماه مرخصی 

می خواهم اما زمان دقیق معلوم نبود.

ه��ادی ادام��ه ده��د: اواخ��ر تی��ر م��اه ۱۴۰۳ 
درخواس��ت مرخصی کتبی خ��ود از ۳۱ تیر تا ۳۱ 
مرداد ۱۴۰۳ را تقدیم رئیس شورا کرده و علت آن 
را نیز رس��یدگی به امور شخصی بود هر چند برای 
مرخصی لازم نیست برای کسی توضیح بدهم که 

کجا می  روم!
وی با اشاره به اینکه از گسترش شایعه مهاجرتم 
تأسف خوردم اضافه کرد: بیش از ۲۰ سال به طور 
حرفه ای ورزش کرده  ام و به بسیاری از کشور های 
جهان س��فر کرده ام و آنقدر در آنها اعتبار دارم که 
برای هر س��فر کاری یا گردشگری به هر کشوری 

که بخواهم می توانم سفر کنم.
پهلوان ش��ورای شش��م با ذکر این نکته که اگر 
نتوانم در شورای ش��هر فعالیت نمایم می توانم به 
راحتی اس��تعفا دهم و نیازی به طرح مسایل دیگر 
نیس��ت تاکید کرد: مدت زم��ان مرخصی ام، آخر 
مرداد ۱۴۰۳ به اتمام رسید و فقط جلسه قبلی را 
به دلیل به هم خوردن برنامه  ریزی هایم نتوانستم 
در جلسه ش��ورا حضور پیدا کنم وگرنه برای امور 

ش��خصی به خارج از کش��ور رفتم و به کسی هم 
مربوط نیس��ت که توضیح بخواهد! هادی اما بدون 
اش��اره مستقیم به عضو علی البدل شورا، دلخوری 
خ��ود از انجام مصاحبه های نفر پانزدهم انتخابات 
۱۴۰۰ شورا با رسانه ها را ابراز داشت و یادآور شد: 
متاسفانه کسانی که در عالم رویا، خود را در شورا 
می  دیدند علیه من مصاحبه کردند اما نتوانس��تند 

به این آرزو دست یابند.
  بخش آخر

یکی دیگر از آیتم های جذاب نشس��ت ش��ماره 
۲۱۰ ش��ورای ششم شهر تبریز، نطق محمدحسن 
اس��وتچی در مورد رویک��رد ش��هرداری تبریز در 
مواجه��ه ب��ا نارضایت��ی کارکنان بود ک��ه همانند 
س��خنرانی های او در ادوار پیش��ین ش��ورا، تند و 

آتشین بود.
وی با اش��اره به اینکه اگر می خواهیم نارضایتی 
کارکنان بیشتر نش��ود باید صدای آنها را بشنویم 
گف��ت: کارگ��ران به تضیی��ع حق و حق��وق خود 
اعتراض داش��ته و خواهان حضور در جلس��ه شورا 
هس��تند تا مطالباتشان شنیده شود اما فوراً به آنها 
انگ زده می شود در حالی که نباید به هر تجمع، 
ن��گاه امنیت��ی داشت.اس��وتچی با ذک��ر این نکته 
که تجم��ع در آموزه های دینی ما، بس��تری برای 
رساندن حرف خود به مس��ئولان است افزود: این 
چه وضعی اس��ت که باید مس��ئول مربوطه تجمع 
کننده بازخواس��ت شود که چرا حق کارکنان داده 

نشده و اگر حق او نیست چرا اقناع نشده است؟
عضو مدافع حقوق کارگری ادوار ش��ورای ش��هر 
تبری��ز اضافه کرد: جناب حراس��ت محترم باید با 
بخ��ش هایی ک��ه موج��ب نارضایت��ی کارکنان و 
کارگران شهرداری شده اس��ت برخورد کرده و از 
مقابله با کارگران بپرهیزد زیرا وقتی کارگران پس 
از انتظارهای طولانی نسبت به مطالبه حق خود به 
انح��ای مختلف و از طریق قانونی تلاش می کنند 

مورد مواخذه قرار می گیرند.
بدی��ن ترتی��ب، گذش��ته از این م��وارد نباید از 
تذکر بجای روح الله رش��یدی نسبت به بلاتکلیفی 
زمین های خاوران به س��ادگی گذش��ت، آنجا که 
گفت: شهرداری و ش��ورای شهر کاملًا در موضوع 
زمین ه��ای خاوران درگیر اس��ت ام��ا تاکنون در 

صحن علنی بررسی نشده است.
او تبع��ات این قضی��ه همچون تجم��ع و رفتن 
آب��روی منطقه را عنوان کرد و افزود: اما نمی دانم 

این موضوع چرا در صحن شورا مطرح نمی شود؟
به گفته رش��یدی، موضوع زمین های خاوران تا 
نهاد ریاست  جمهوری و دفتر رهبری نیز رفته ولی 
ش��ورا برای ورود به آن ملاحظاتی داشته است که 

گویا او از آنها اطلاعی ندارد!

غائله غیبت در شورا

 اهم مباحث جذاب نشست
 علنی شماره ۲۱۰ پارلمان شهری تبریز به روایت 

تحلیلی "عصرآزادی"

عصرآزادی/ شهرام صادق زاده 

دویس�ت و دهمین جلسه علنی شورای ششم شهر تبریز روز ۱۸ شهریور ماه ۱۴۰۳ به ریاست 
غلامرضا احمدی - در پنجمین جلس�ه ریاس�تش پس از کناره گیری شهرام دبیری از ریاست 
شورا به سبب حضورش در قامت معاون پارلمانی پرزیدنت مسعود پزشکیان - و با حضور اعضای 
ش�ورا، مدیران شهری و شهردار تبریز در عمارت تاریخی س�اعت برگزار شد که در آن رسول 
برگی غائب جلس�ه بود.نکته جالب توجه نشست این هفته، حضور پرویز هادی عضو ورزشکار 
ش�ورای شش�م پس از گذشت چند هفته در صحن شورا بود که در نشست این هفته خود را به 
جلسه علنی رساند تا غیبت های طولانی مدتش موجب حرف و حدیث هایی مانند مهاجرتش 
به آن سوی دنیا یا جایگزینی عضو علی البدل دوم شورا نگردد.این در حالی است که هفته قبل، 
فرماندار شهرس�تان تبریز از شورای ششم خواسته بود تا مدارک مربوط به مرخصی این عضو 

کُشتی گیر شورای شهر را به فرمانداری ارسال کنند تا پس از بررسی، در این خصوص تصمیم 
گیری ش�ود.یونس فاتح در گفتگو با رسانه ها تاکید کرده بود مردم به این افراد اعتماد کرده و 
به آنان رای داده اند تا در خصوص مس�ائل ش�هری تصمیم گیری کنند و آنها نیز باید به اعتماد 
مردم متعهد باش�ند.پس از آنکه پرویز هادی با لحنی خاص و طلبکارانه در جلسه این هفته به 
ارائه توضیحات کوتاه پرداخت و با به کار بردن اصطلاح ورزشی "شادی قبل از برُد" تلاش عضو 
علی البدل دوم شورا جهت ورود به پارلمان شهری را تقبیح کرد، غلامرضا احمدی رئیس شورای 
شهر در واکنش به این موضوع عنوان کرد که مستندات مرخصی یا غیبت پرویز هادی توسط 
مش�اوران حقوقی بررسی شده و پاس�خ نامه فرمانداری با رعایت عدل و انصاف داده می شود؛ 

ماجرایی که باید منتظر عاقبتش ماند...

عضو ورزشکار شورای 
ششم شهر تبریز پس 
از بازگشت مرخصی 
یکماهه علت آن را 
رسیدگی به امور 

شخصی عنوان کرد و 
تاکید نمود که لازم 

نیست در این باره برای 
کسی توضیح بدهد که 

کجا رفته بود!

واکنش عارف به حملات سایبری به سیستم توزیع 
بنزین در کشور

ماموریت مهم به وزیر نفت جدید
از  جمهلور  رئیلس  اول  معلاون 
ضربه پذیری سیسلتم توزیع بنزین 
در پی دو حمله سایبری یکسان در 

سال های گذشته انتقاد کرد.
به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، 
محمدرض��ا ع��ارف، مع��اون اول رئیس 
جمهور در مراسم تکریم و معارفه وزرای 
نفت دولت سیزدهم و چهاردهم، گفت: 
به سیستم توزیع بنزین کشور حمله شد 
و ضربه خورد؛ حمله سال دوم هم عین سال اول بود؛ چه کسی باید پاسخگو باشد؟ در این 
بخش غفلت شده و جدا غفلت کرده اید؛ از وزیر نفت می خواهم در کل بخش صنعت نفت 

مقابله با حملات سایبری را به طور جدی دنبال کند.
بنابر گزارش مهر، وی ادامه داد: ظرفیت پاسخگویی به این موضوع را در کشور داریم و با 
تعامل و همکاری با بخش های ذی ربط، از نظر علمی در کشور این مسائل قابل حل است. 
تجربه نشان داد در یک سال دو بار حمله شد و هر دو بار هم عین همدیگر بود و حملات 

تغییری نکرده بود آقای پاک نژاد هم این مسأله را به طور جدی دنبال کند.

گلایه صریح روحانیِ اصلاح طلب از اظهارات جدید 
وزیر آموزش و پرورش

می دانید معلم ها با شغل دوم زندگی می کنند؟
روحانی اصاح طللب در توئیتی 
خطاب بله علیرضلا کاظملی وزیر 
آموزش و پلرورش دولت چهاردهم 
گفلت: وظیفه شلما فراهلم کردم 
امکانات تحصیل برای نقاط محروم 

است.
ب��ه گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، 
محمدتق��ی فاضل میب��دی عضو مجمع 
محققین و مدرسین حوزه علمیه قم، در 

شبکه اجتماعی ایکس نوشت:وزیرآموزش و پرورش می گوید، مهمترین وظیفه ما ترویج فرهنگ 
نماز و قرآن و ایثار است. جناب وزیر محترم! دغدغه اصلی شما تامین مدارس و معلم خوب و 
آموزش علمی درست است.وظیفه شما فراهم کردم امکانات تحصیل برای نقاط محروم است.

میدانی چه تعداد بچه ها ازتحصیل جامانده و معلم ها با شغل دوم زندگی می کنند؟
 

خبر مهم دیوان محاسبات از کسری بودجه دولت
دیوان محاسبات کشور جدیدترین 
گزارش در خصوص منابع و مصارف 
دولت از ابتدای فروردین ماه تا پایان 
مردادماه سال ۱۴۰۳ را منتشر کرد.

به گ��زارش خبرگ��زاری خبرآنلاین، 
بررس��ی های فن��ی و تخصص��ی دیوان 
محاس��بات کش��ور در خص��وص پایش 
برخ��ط عملکرد بودجه نش��ان می دهد، 
مناب��ع در اختی��ار دول��ت از ابت��دای 
فروردین م��اه تا پایان مردادماه س��ال ۱۴۰۳ بالغ بر ۵/۹۷۱ هم��ت و کل مصارف عمومی 
نیز بالغ بر ۱۰۴۷ همت و کس��ری آن به میزان ۵/۷۵ همت بوده اس��ت که این کس��ری با 
استفاده از ظرفیت های مدیریت منابع خزانه داری تأمین شده است. بنابر روایت فارس، این 
در حالی است که در برخی از ردیف های درآمدی از جمله فروش و واگذاری اموال منقول 

و غیرمنقول تنها ۲ همت معادل ۸ درصد مصوب ۵ماهه عملکرد داشته است.

خبر

عکس و تیتر معنادار 
سایت پزشکیان بعد از 
دیدار با مقامات ارتش
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